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Opening /
Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. 

Kwaliteitsbeleid Binnen Monton is er een handboek Kwaliteitszorg. De kwaliteitsmedewerker
heeft het handboek 2019-2023 doorgenomen en vervolgens is een en ander
aangepast. Uiteindelijk heeft dit alles geresulteerd in een beleidsaanpassing en
een vernieuwd handboek.
De kwaliteitskalender is een vertaling van de wijzigingen die zijn doorgevoerd.
Het is gespecialiseerd in een deel wat gaat over het toezichthouden op de
dagelijkse bestuurskant en welke acties daarbij horen. Ook is er een vertaling
op schoolniveau, welke rond de zomer wordt gedeeld met de directeuren. Zo
weet iedereen wat er gedurende het jaar moet gebeuren (per maand
uitgewerkt).  De kwaliteitsmedewerker controleert of de acties worden
uitgevoerd.



Het voorliggende document is in september 2022 vastgesteld en is een leidraad
hoe en wat er op schoolniveau moet gebeuren.
Tijdens het inspectiebezoek van vorig jaar werd al aangegeven dat de cyclus
klopt en de acties die er moeten gebeuren (wettelijk voldoet Monton), maar
een verbeterpunt is de normering op schoolniveau. Zicht op ontwikkeling was
het belangrijkste punt in deze. Hiervoor is een kijkwijzer opgesteld (welke
normen / wanneer zicht op ontwikkeling). De resultaten hiervan worden deze
week verwacht.

Notitie intern toezicht: Door de kwaliteitsmedewerker (KWM)  zijn er normen
gekoppeld aan de negen scholen van Monton.

● Intensief (onder toezicht van inspectie of verbeteropdracht van CvB).
Er is door de KWM 1x per 3 weken monitorgesprek met directie)

● Basis (verbeteropdracht op de eindresultaten of als er veel wisselingen
zijn geweest). KWM 1 x per 4 weken monitorgesprek met directie)

● Verdiept (minder toezicht vanuit CvB). KWM niet vaak aanwezig op
school.

In het handboek staan alle acties die uitgevoerd moeten worden. Handboek is
vastgesteld door de directeuren.

Vanuit de GMR wordt gevraagd wat de rol van de RvT is. Wat wordt er vanuit
het CvB van hun verwacht als het gaat om het sturen/toetsen van kwaliteit.
Het CvB meldt dat in de notitie staat beschreven wat de rol van de GMR en de
RvT is ten aanzien van het onderwijskwaliteit. Het CvB wenst dat de RvT maar
ook de GMR kritisch is en de CvB vragen stelt over wat de stand van zaken is.

De resultaten zijn niet inzichtelijk voor anderen, behalve dan van de eigen
school. In het DO wordt het wel gedeeld.

Ten aanzien van de managementrapportage heeft het CvB drie keer per jaar
een gesprek met de schooldirecteuren. De kwaliteitsmedewerker is hierbij één
keer aanwezig, waarbij het punt onderwijskwaliteit aan de orde komt. Er wordt
dan vervolgens door de kwaliteitsmedewerker een tabel gemaakt
(scores/correctiewaardes), welke ook vermeld in de MARAP.

Uit het systeem kunnen prognoses getoond worden waarop te zien is op welk
niveau leerlingen zouden kunnen uitstromen naar groep 8.

Vanuit de GMR wordt gevraagd hoe er wordt gemonitord op de
midden/onderbouw groepen. De kwaliteitsmedewerker zegt dat dit ook
terugkomt in de MARAP. Er wordt een 4d-analyse gemaakt en mochten hier
verontrustende cijfers naar voren komen, dan gaat hij in gesprek met de
schooldirectie. Indien nodig volgt er een plan van aanpak.
In de onderbouw wordt er geen cito afgenomen en de ontwikkeling, maar van
het CvB wordt dit ook niet gevolgd. Dit zal overigens wel per school
verschillend zijn. Op Arcade bv. wordt dit wel bijgehouden in het LVS.

De kwaliteitsmedewerker geeft een presentatie en laat zien waar elke school
momenteel staat.



Met RvT/
Judith Kets

Afgelopen drie jaar is er hard gewerkt aan de kwaliteitsverbetering. De
resultaten hiervan zijn inmiddels zichtbaar. De vraag is hoe wordt dit geborgd.
Het CvB heeft aan Judith gevraagd om eens terug te kijken, want het is van zeer
zwak naar voldoende gedaan, hoe ervoor gezorgd kan worden dat de
kwaliteitsverbetering van LEF wordt geborgd en hoe kan het CvB/RvT/GMR
hierop toe zien dat het ook zo blijft. Het CvB heeft Judith gevraagd om advies.

Judith blikt terug op het proces. Zij is betrokken geweest bij het proces toen de
school vier maanden als zwak was. Het advies wat zij Monton wil meegeven is
op het moment dat er een zwak wordt gegeven, dat er meteen actie wordt
ondernomen. Een school heeft namelijk maar één jaar te tijd om zich te
verbeteren. Zij voegt toe wanneer er meerdere malen een wisseling is geweest
van een schooldirectie, dan is het lastig om goed leiderschap vast te houden.
Maar ook is het goed als het team in balans is. Een kwetsbare balans werkt in
deze ook niet mee, waarbij het lerarentekort wordt genoemd.

Vanuit LEF wordt aangegeven dat kijkend naar “succes van slagen” dat het ook
te maken heeft met het zicht op ontwikkeling. Er is een bepaalde structuur en
houvast en dat geeft het team een zelfverzekerd gevoel gegeven. Iedereen
weet wat er moet gebeuren. Er heerst nu een open cultuur (deuren van de
lokalen open bv).
Verder wordt er vanuit de GMR aangegeven dat het normaal moet worden
gevonden dat bijvoorbeeld directie/IB-er komt kijken in de klas. Dit moet niet
alleen tijdens een inspectiebezoek zo zijn, maar altijd.

Ook al is er nu door de inspectie een resultaat gegeven, de
school/medewerkers moeten hiervoor blijven werken. Bij LEF zijn ze ervan
doordrongen dat dit ook moet, maar de motivatie is er en dat is mooi om te
zien.

Wat is het advies aan het CvB/RvT/GMR?
Judith zegt dat bestuurlijk in te delen is in drie punten: KA1, KA2 en KA3.
KA1: Dit betreft inrichting/kwaliteitszorg. Is er een systeem opgezet waar er
zicht op is. Binnen Monton is dit in ontwikkeling.
KA2: Verrichten/kwaliteitscultuur: Hoe wordt de inrichting uitgevoerd? Bv  Wie
is waarvoor verantwoordelijk (directie/ib-er). Deel informatie met anderen.
Wees transparant naar elkaar toe. Er wordt aangegeven dat de (G)MR niet
alleen zou moeten kijken naar het belang de leerkrachten/ouders, maar ook
naar het maatschappelijk belang van goed onderwijs.
KA3:  Verantwoording en dialoog (verder niet toegelicht).

RvT (sheets):
De voorzitter van de RvT is tevreden met deze vergadering en hoe de CvB
hierin instaat. Er vindt verdieping plaats.  Er moet veel gebeuren en er zijn
goede stappen gezet.
De RvT houdt toezicht op het CvB, maar er wordt ook toezicht gehouden op
het beleid binnen Monton. Verder stemt de RvT in met o.a. het strategisch plan
en de begroting. Daarnaast geeft de RvT gevraagd en ongevraagd advies aan
het CvB. De RvT heeft toezicht op de onderwijskwaliteit (intern),  maar de



inspectie is de externe toezichthouder.  De RvT gaat niet de klassen in, maar
kijkt naar de kwaliteit van het CvB.
Er worden geen prestatie-indicatoren afgesproken, maar wel moet de kwaliteit
op orde zijn (voldoende).

Sluiting De voorzitter sluit de vergadering en bedankt een ieder voor haar/zijn
aanwezigheid.


